
Zápis
                          z veřejného zasedání Zastupitelstva města Mšena č. 7
                                                 konaného dne 04.09.2023

Přítomní: Jiří Guttenberg st., Mgr. David Hanzl, Václav Háze, Ing. Jaromír Flígl, 
Mgr. Marcela Prieložná, Renata Zabilanská, Květuše Živná, Václav Novák, Petr Jizba, 
Jan Krúpa, Tomáš Uher, Ing. Martin Mach, Jiří Guttenberg ml., Jiří Říha (příchod 17:43 hod.)

Omluvena: Alena Oupická

Zasedání Zastupitelstva města Mšena bylo zahájeno v 17:03 hodin starostou města 
Jiřím Guttenbergem, který konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle 
§ 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Městského úřadu Mšeno zveřejněna 
v souladu se zákonem po dobu 7 dní. Současně byla zveřejněna na elektronické úřední 
desce. Pan starosta konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů 
zastupitelstva (13), zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích), 
a že zápis z minulého zasedání byl ověřen a vyvěšen.
K zápisu a usnesení z minulého zasedání ZM pan starosta konstatoval, že nebyly vzneseny 
žádné námitky.

Určení ověřovatelů zápisu: 
Jan Krúpa, Ing. Martin Mach

Určení zapisovatele:
Bc. Vendula Šestáková

Schválení programu:
Pan starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 
členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. K návrhu 
programu nebyly námitky, nebylo navrženo doplnění programu.   

Návrh programu:

1.   Rozpočtová opatření rozpočtu města na rok 2023
2.   Rozvojové projekty
3.   Investiční akce
4.   Systém třídění odpadů – připojení se k iniciativě posílení systému třídění odpadů
5.   Dobrovolný svazek obcí EKOD – vstup nových členů
6.   Změna územního plánu Mšena, informace – starosta Mšena
7.   IDSK – Smlouva o zajištění a financování dopravní obslužnosti
8.   Různé, informace, diskuse
9.   Závěr

Hlasování:
pro 13, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno
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1. Rozpočtová opatření rozpočtu města na rok 2023

Starosta seznámil přítomné zastupitele a občany s rozpočtovými opatřeními města č. 6 a 7. 

Usnesení č. 1/7/2023
ZM bere na vědomí rozpočtové opatření č. 6 rozpočtu města na rok 2023, schválené Radou 
města Mšena usnesením č. 1/14/2023 dne 28.06.2023 na základě pověření ZM, které bylo 
schváleno dne 21.11.2022 usnesením č. 8/2/2022. 
ZM bere na vědomí rozpočtové opatření č. 7 rozpočtu města na rok 2023, schválené Radou 
města Mšena usnesením č. 1/18/2023 dne 28.08.2023 na základě pověření ZM, které bylo 
schváleno dne 21.11.2022 usnesením č. 8/2/2022. 
Hlasování:
pro 13, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Financování tepelného čerpadla do bytu v domě č. p. 400

Rada města schválila dne 28.08.2023 usnesením č. 2/18/2023 nákup tepelného čerpadla 
TČ-AIRWELL YHPSA06-H91+AW-WHPSA0406-N91 včetně příslušenství a instalace 
do bytu v domě č. p. 400 od fyzické osoby podnikající David Klučina, IČO 66400368, 
za cenu 171.416 Kč. bez DPH, tj.197.128,40 Kč včetně DPH.

Usnesení č. 2/7/2023
ZM schvaluje financování tepelného čerpadla včetně příslušenství a instalace do bytu 
v domě č. p. 400 z rozpočtové rezervy města na rok 2023 ve výši 200.000 Kč.
Hlasování:
pro 13, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

2. Rozvojové projekty  

Žádost o dotaci z IROP, výzvy 5.1. prostř. LAG Podralsko

V rámci vyhlášené výzvy 61. výzva IROP – Hasiči – SC 5.1 (CLLD) je třeba podat 
samostatnou žádost za město Mšeno na pořízení nové velkokapacitní CAS. Původně 
se jednalo o společný projekt s obcí Chorušice, jehož cílem bylo získat techniku, která 
umožní zlepšit vybavení JSDH, kde město Mšeno žádalo o novou CAS a obec Chorušice 
o čtyřkolku s hasícím zařízením.

P. Flígl – zdrží se hlasování, protože financování zásahové jednotky by měl hradit stát 
a ne obec. 
P. starosta – bohužel financování od státu zatím není možné. Jde o výhodnou dotaci, 
která se již nemusí opakovat.
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Usnesení č. 3/7/2023  
ZM revokuje usnesení ZM č. 9/4/2023 ze dne  20.02.2023, ruší společný projekt zakoupení 
techniky pro JPO III/2 města Mšena a JPO V obce Chorušice. 
ZM schvaluje podání samostatné žádosti o dotaci z IROP, výzvy IROP Hasiči - SC 5.1 
prostř. LAG Podralsko na pořízení technického vybavení i spoluúčast obce ve výši min. 5% 
hodnoty projektu. 
Hlasování:
pro 12, proti 0, zdrželo se 1 (p. Flígl)
Schváleno

Aktualizace strategického plánu

Pro podání žádosti o dotaci v rámci výzvy IROP – Hasiči je třeba doložit, že požadavek na 
vybavení pro JSDH vychází ze Strategického plánu rozvoje města Mšena pro roky 2020-2025. 
Z tohoto důvodu je třeba odsouhlasit aktualizaci plánu.

P. Mach – navrhuje provést celkovou aktualizaci Strategického plánu města Mšena 
pro roky 2020-2025, protože obsahuje již řadu splněných bodů. 
P. starosta – celková aktualizace bude realizována, nyní je třeba doplnit o bod pro splnění 
podmínky dotace. 

Usnesení č. 4/7/2023
ZM schvaluje aktualizaci „Strategického plánu rozvoje města Mšena pro roky 2020 – 2025“.
Hlasování:
pro 12, proti 0, zdržel se 1 (p. Flígl)
Schváleno

3. Investiční akce 

Starosta seznámil přítomné zastupitele a občany se záměry města č. 7-17 a investičním 
výhledem akcí na roky 2023-2028. K záměrům byla promítnuta komentovaná 
fotodokumentace. 

P. Mach – navrhuje o každém záměru hlasovat samostatně. S některými záměry souhlasí, 
ale k některým má výhrady. 
P. starosta – není problém o každém záměru hlasovat samostatně, dává o požadavku 
pana Macha hlasovat.

Hlasování – ZM bude investiční záměry schvalovat jednotlivě.
pro 13  proti 0  zdržel se 0

P. Novák – dotaz, zda je možné na stránkách města Mšena zveřejnit všechny investiční 
záměry města a na jakém principu se budou akce realizovat. Bude úřad sledovat dotační 
výzvy a na jejich základě realizovat investiční akce? 
P. starosta – ano, je možné na stránkách města zveřejnit všechny investiční záměry. 
Záměry jsou dobré pro další rozvoj města, budou sloužit jako zásobník projektů. 
Některé akce jsou již realizovány, další budou zahrnuty do rozpočtu města na další roky
s přihlédnutím k možnostem dotací.

Pan Říha – příchod v 17:43 hod., přítomno 14 zastupitelek/zastupitelů
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P. Guttenberg ml. – dotaz na realizaci Snížení energetické náročnosti Domova seniorů 
Mšeno (dále jen „SEN DS Mšeno“), zda bude pořízena projektová dokumentace.
P. starosta – v současné době si akce SEN DS Mšeno vyžádá vysoké náklady, zvyšuje se 
spoluúčast města, projektová dokumentace však bude pořízena. 
P. Mach – doplnit do záměrů výměnu VO Podolec, vzhledem k rekonstrukci vedení elektřiny 
od ČEZu.
P. starosta – čeká na domluvu s realizační firmou, která bude akci ČEZu realizovat. 
Projekt lze zařadit na listopadovém zastupitelstvu.
P. Mach – osloví projektanta, který již pro město připravoval projekt na výměnu VO Podolec.
P. starosta – když p. Mach předá telefonní kontakt, může oslovit projektanta sám. 
P. Mach – investiční akce v roce 2024 si vyžádají obrovský objem finančních prostředků, 
bez Klůčku 25 milionů, což hrubě přesahuje finanční možnosti města. Případná koupě 
pozemků Na Klůčku a jejich zasíťování je ekonomicky riskantní.
P. starosta - je velmi důležité zajistit obyvatelům města možnost bydlení, počet obyvatel 
města se neustále snižuje. Na realizaci akce SEN DS Mšeno, která je rozpracována 
z minulého volebního období, je v rozpočtu města vyčleněno 30 milionů, v případě,
že se akce nebude realizovat a vzhledem k neustále zvyšujícím se nákladům, využijí se 
volné prostředky na nákup pozemků Na Klůčku a k jejich zasíťování + dotace. Klůček
je pro budoucí výstavbu daleko vhodnější než Čihadla. 
P. Uher – Na Klůčku by byla vhodná multifunkční hala.
P. starosta – umístění multifunkční haly by bylo vhodnější u stadionu.
P. Guttenberg ml. – dotaz, zda existuje nějaká vizualizace rozvržení parcel Na Klůčku.
P. starosta – promítl návrh parcelace Na Klůčku na bytové domy i s halou. Dle starosty
by však bylo vhodnější umístit halu ke stadionu a pozemky využít na parcely na výstavbu 
domů.
P. Uher – lepší je umístění haly ke škole.
P. Novák – zatím je debata předčasná, město ještě pozemky nekoupilo.
P. Guttenberg ml. – ano, to je pravda, ale souvisí to s územním plánem, na což je třeba 
myslet v rámci probíhající změny. Dále požaduje snížit budoucí riziko financování.
P. starosta – k záměru realizace koupě pozemků Na Klůčku jsou již od bank předloženy 
také výhodné nabídky na úvěry. 
P. Mach – „Oprava chodníku v ul. Cinibulkova“ - tuto akci koordinovat s akcí ČEZu, upravit 
výsadbu – nízké stromy, které stěžují průchod, vyřešit svody dešťových vod z přilehlých 
nemovitostí.
P. starosta – akci budeme koordinovat s akcí ČEZu.
P. Mach – EPS v DS Mšeno, jde o vybavení domova seniorů, které mohou financovat 
z Fondu reprodukce majetku.
P. starosta – na vybavení EPS (elektrické požární signalizace) je možné žádat o dotaci
na MPSV ve výši 50 %. Žádost musí podat zřizovatel a k tomu je třeba odsouhlasit tento 
záměr. 
P. Guttenberg ml. – velká finanční částka na realizaci záměru „Záchytné parkoviště
– u hřbitova“, stavba v rozporu s územním plánem. Navrhuje pro záchytné parkoviště využít 
pozemky na skládce TKO.
P. starosta – realizace záchytného parkoviště na pozemcích skládky TKO zatím není možná 
po dobu několika let. Problém parkování je nutné řešit okamžitě, územní plán v cihelně 
povoluje výstavbu parkoviště v závislosti na bytové výstavbě. Zatím by se realizovalo 
provizorní zpevnění plochy, v případě dotace zpevněné parkoviště. 

Dále se přistoupilo k jednotlivým hlasováním.
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Usnesení č. 5/7/2023  
ZM schvaluje investiční záměr č.7/2023 – „Přestavba bývalé lékárny na komunitní centrum“.  
Hlasování:
pro 9, proti 2 (p. Mach, p. Guttenberg ml.), zdrželi se 3 (p. Flígl, p. Háze, p. Uher)
Schváleno

Usnesení č. 6/7/2023  
ZM schvaluje investiční záměr č.8/2023 – „Půdní vestavba v domě č. p. 400“.  
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Usnesení č. 7/7/2023  
ZM schvaluje investiční záměr č.9/2023 – „Souvislá údržba komunikace - Olešno“.  
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Usnesení č. 8/7/2023  
ZM schvaluje investiční záměr č.10/2023 – „Vybudování infrastruktury pozemků Na Klůčku 
372/44 a 372/29 k. ú. Mšeno“.
Hlasování:
pro 13, proti 0, zdržel se 1 (p. Mach)
Schváleno

Usnesení č. 9/7/2023  
ZM schvaluje investiční záměr č.11/2023 – „Oplocení MŠ Mšeno“.
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Usnesení č. 10/7/2023  
ZM schvaluje investiční záměr č. 12/2023 - „Úprava ostrůvku na náměstí Míru – před 
poštou“. ZM schvaluje finanční krytí ve výši 30tis. Kč na zpracování PD. Financování z 
rozpočtu města s použitím rozpočtové rezervy.
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Usnesení č. 11/7/2023  
ZM schvaluje investiční záměr č.13/2023 - „Vyklizení pozemků p. č. 61/1 a 61/2“. 
ZM schvaluje finanční krytí akce ve výši 350tis. Kč. Financování z rozpočtu města 
s použitím rozpočtové rezervy.
Hlasování:
pro 12, proti 0, zdrželi se 2 (p. Háze, p. Guttenberg ml.)
Schváleno

Usnesení č. 12/7/2023  
ZM schvaluje investiční záměr č.14/2023 – „Oprava chodníku v ul. Cinibulkova“.
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno
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Usnesení č. 13/2023  
ZM schvaluje investiční záměr č.15/2023 – „EPS v domově seniorů Mšeno“.
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Usnesení č. 14/7/2023  
ZM schvaluje investiční záměr č.16/2023 – „Pumptracková dráha“.
Hlasování:
pro 12, proti 0, zdrželi se 2 (paní Prieložná, p. Novák)
Schváleno

Usnesení č. 5/7/2023  
ZM schvaluje investiční záměr č. 17/2023 – „Záchytné parkoviště – u hřbitova“.
Hlasování:
pro 10, proti 1(p. Mach), zdrželo se 3 (p. Háze, p. Guttenberg ml., p. Uher)
Schváleno

ZM bere na vědomí investiční výhled města na roky 2023 – 2028.

4. Systém třídění odpadů – připojení se k iniciativě posílení systému třídění odpadů

Sdružení místních samospráv ČR oslovilo město Mšeno, zda se připojí k iniciativě společně 
posílit stávající systém sběru a třídění všech separovatelných odpadů včetně PET lahví
a nápojových plechovek. Iniciativa je proti zavedení zálohového systému nápojových PET 
lahví a nápojových plechovek, a to z důvodu, že zálohový systém není optimálním řešením 
pro životní prostředí, občany ani obce. 

P. Mach – vyjmutí PET lahví a nápojových plechovek ze stávajícího systému třídění způsobí 
zvýšení nákladů pro obce na separaci plastu.
P. Novák - zavedení zálohového systému bude několikrát dražší než stávající systém. 
P. Flígl – zavedení zálohového systému bude motivující, více si rozmyslíte nechat PET lahev 
volně ležet. 

Usnesení č. 16/7/2023
Město Mšeno se připojuje k iniciativě společně posílit stávající systém sběru a třídění všech 
separovatelných odpadů včetně PET lahví a nápojových plechovek.
Hlasování:
pro 3 (p. Mach, p. Uher, p. Novák), proti 0, zdrželo se 11
Neschváleno

5. Dobrovolný svazek obcí EKOD – vstup nových členů

P. Hanzl – co městu přinese rozšíření EKODu o další obce.
P. starosta – dává slovo p. Machovi, který je jednatelem EKOD Servis s. r. o., aby vysvětlil 
přínos pro město.
P. Mach – vstup nových členů přinese větší efektivitu, snížení nákladů. Některé obce 
jsou již dnes na trase svozů, pouze se do nich nezajíždí.
P. Flígl – co to pro město znamená, nákup dalších strojů a technologií?
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P. Mach – nákup dvou nových vozidel - velkého svozového a malého auta na svoz košů. 
Vozový park pak budou tvořit čtyři vozidla, pružnější svoz.
P. Novák – požaduje ekonomické podklady, ekonomický výhled dle počtu obyvatel.
P. Mach – při zakládání společnosti byla vypracována studie, efektivity společnost dosáhne 
od 20.000 obyvatel a výše, což svazek již splňuje. Některá města však využívají spolek 
jako páku na stávající svozové firmy ke snížení nákladů např. Mnichovo Hradiště a Bakov.
Nový Bor chce přistoupit, je to efektivní město blízko trasy, velká produkce odpadu.
P. starosta – při vstupu města do EKODu byla nabízena cena za svoz 500 Kč/t, dnes cena 
vychází na 1.000 Kč/t, navýšení je stejné jako od AVE, nevidí úsporu. Riziko – více aut,
více zaměstnanců.
P. Mach – EKOD Servis je levnější o 15-20 %. Údaje pana starosty z roku 2019 jsou 
zavádějící, EKOD Servis nesvážel celý rok, část roku svážela ještě firma AVE. Nástupem 
EKOD Servisu došlo kezvýšení frekvence vývozů papír, sklo – čistější město, ale zároveň 
se zvýšily náklady na likvidaci plastů.
P. starosta – svazky jsou pouze převozci, bez vlastních koncovek (spaloven), do budoucna 
nebudou konkurenceschopné. Když je cena EKOD Servisu tak výhodná, proč nesoutěží 
svoz odpadu v Novém Boru. Dle jeho názoru by města neměla v tomto oboru podnikat. 
P. Mach – trh v tomto oboru neexistuje, jsou uzavřeny kartely. EKOD Servis chce obsluhovat 
obce, které mají o svoz zájem a EKOD Servis má uzavřenu smlouvu na vyhrazenou kapacitu
do spalovny v Liberci na 5.000 t.
Paní Prieložná – dojde ve výsledku k zlevnění ceny?
P. Guttenberg ml. – díky EKOD Servisu máme pod kontrolou trh v tomto oboru.
P. Krúpa – přistoupením dalších členů nedojde k překročení rezervované kapacity 
pro spalovnu v Liberci?
P. Mach – problém není, spalovna kapacitu navýší. V současné době vozí EKOD Servis
do spalovny 1.500 t.
P. starosta – dalším problém je kontrola váhy aut. Jak víme, že nám sem přijede prázdné 
auto (že tuny uložené na skládku jsou ze Mšena)?
P. Mach – v každém autě je váha, víme přesný počet tun, dvojí kontrola naše auto a váha
na skládce TKO. EKOD Servis váží každou obec zvlášť. 
P. Flígl – valná hromada Kokořínského SOKu s. r. o. - špatné jednání s místostarostkou, 
nepodpoří hlasování pro společnost, kde je jednatelem p. Mach.
P. starosta – ukončení diskuze a hlasování.

Usnesení č. 17/7/2023
Zastupitelstvo města Mšena schvaluje vstup města Nový Bor do Dobrovolného svazku obcí 
EKOD, se sídlem náměstí Republiky 193, Doksy, IČO: 06523862.
Hlasování:
pro 4 (p. Mach, p. Guttenberg ml., p. Háze, p. Uher), proti 2 (paní Zabilanská, p. Jizba), 
zdrželo se 8 (ostatní přítomní)
Neschváleno

Usnesení č. 18/7/2023
Zastupitelstvo města Mšena schvaluje vstup obce Provodín do Dobrovolného svazku obcí 
EKOD, se sídlem náměstí Republiky 193, Doksy, IČO: 06523862.
Hlasování:
pro 7, proti 1 (p. Krúpa), zdrželo se 6 (p. Novák, p. Říha, paní Prieložná, p. Jizba, paní Živná,
p. Hanzl)
Neschváleno
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Usnesení č. 19/7/2023
Zastupitelstvo města Mšena schvaluje vstup obce Okna do Dobrovolného svazku obcí EKOD, 
se sídlem náměstí Republiky 193, Doksy, IČO: 06523862.
Hlasování:
pro 6, proti 1 (p. Krúpa), zdrželo se 7 (paní Zabilanská , p. Říha, paní Prieložná, p. Jizba, 
paní Živná, p. Hanzl,  p. Flígl)
Neschváleno

DSO EKOD - Dodatky a stanovy

Usnesení č. 20/7/2023
Zastupitelstvo města Mšena schvaluje Dodatek č. 1 k Zakládací smlouvě Dobrovolného 
svazku obcí EKOD a Dodatek č. 1 ke Stanovám Dobrovolného svazku obcí EKOD.
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Usnesení č. 21/7/2023
Zastupitelstvo města Mšena schvaluje Dodatek č. 2 k Zakládací smlouvě Dobrovolného 
svazku obcí EKOD a Dodatek č. 2 ke Stanovám Dobrovolného svazku obcí EKOD.
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Další návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Mšena schvaluje Dodatek č. 3 k Zakládací smlouvě Dobrovolného 
svazku obcí EKOD a Dodatek č. 3 ke Stanovám Dobrovolného svazku obcí EKOD.
nebyl hlasován, neboť nebylo schváleno přistoupení obcí Nový Bor, Provodín a Okna 
do DSO EKOD

Zmocnění starosty Mšena a předsedkyně DSO EKOD

Usnesení č. 22/7/2023
Zastupitelstvo města Mšena zmocňuje starostu města Mšena k zastupování města k účasti, 
jednání a hlasování na zasedání orgánů svazku (mimo jiné k plnění usnesení zastupitelstva, 
jehož je starosta členem) a dále k účasti v jeho orgánech dobrovolného svazku obcí, přičemž 
pověřuje starostu města Mšena k podpisu zakladatelských a dalších dokumentů svazku;
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Usnesení č. 23/7/2023
Zastupitelstvo města  Mšena souhlasí se zmocněním předsedkyně Dobrovolného svazku obcí 
EKOD, aby podala návrh na zápis změn údajů svazku v rejstříku svazků obcí vedeného 
u příslušného krajského úřadu a zastupovala město Mšeno v tomto řízení.
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno
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6. Změna územního plánu Mšena, informace - starosta Mšena

Po volbách do ZM v roce 2022 převládl u většiny zastupitelů názor, že změna ÚP je špatně 
připravena a nelogicky vyjímá lukrativní pozemky k zastavění – obrázek 1. Jeden z pozemků 
byl následně vrácen do zastavitelných ploch – obrázek 2. Nové vedení města oslovilo stávající 
majitele pozemků p. č. 372/44 a 372/29 k. ú. Mšeno, zda by městu pozemky neprodali. Rychle 
došlo k dohodě a proto byl dán pokyn k přepracování změny ÚP, aby oba výše uvedené 
pozemky byly opět zastavitelné. Protože potřebujeme maximum ploch pro rozvoj našeho 
města, rozhodli jsme se ve změně ÚP ponechat nově navržené pozemky k zastavění na 
Romanově, kde vidíme předpoklad, že je majitelé v dohledné době zasíťují a nabídnou k 
prodeji. Naopak jsme se rozhodli vyřadit pozemky v lokalitě Na Čihadle – obrázek 3, kde 
dlouhodobě nevidíme žádnou vůli majitelů k tomu, aby si pozemky sami zasíťovali.

P. Holuška – v rámci změny územního plánu žádali v Sedlci o převedení části jejich pozemků 
na obytné. Bude tato změna realizována nebo ne ?
P. starosta – dnešní projednávaná změna se týká pouze navržených změn v rámci lokality 
Na Klůčku a Čihadle ve Mšeně. Změna územního plánu by měla být realizována cca do konce 
tohoto roku. Poté bude třeba začít pracovat na další změně územního plánu z důvodu 
transformace do jednotného standardu. 
Paní Šestáková – v rámci veřejného projednávání změny územního plány byly požadavky 
pana Holušky akceptovány. Přijetím změny územního plánu budou pozemky určeny pro 
zástavbu.

7. IDSK – Smlouva o zajištění a financování dopravní obslužnosti

Předmětem „Smlouvy o zajištění a financování dopravní obslužnosti“ je vymezení podmínek 
spolupráce Kraje a města Mšena při zajišťování dopravní obslužnosti Kraje a dopravní 
obslužnosti města. Touto smlouvou se Kraj zavazuje za podmínek této smlouvy zajišťovat 
dopravní obslužnost v podobě Minimální DO, Rozšířené DO 
a Dodatečné DO a město Mšeno se zavazuje za podmínek této smlouvy finančně podílet 
na zajišťování dopravní obslužnosti a poskytovat Kraji potřebnou součinnost. V letošním roce
doplatek za dopravní obslužnost činí 237.779 Kč.

P. Novák – bude mít město zachovánu dopravní obslužnost v rozsahu tohoto roku? 
Dostane město vyúčtování na spoje?
P. starosta – ano, vlaky budou nahrazeny autobusy, vyúčtování bude poskytnuto. 
Pak se bude moci diskutovat o případné redukci. 

Usnesení č. 24/7/2023  
ZM schvaluje „Smlouvu o zajišťování a financování dopravní obslužnosti“
uzavřenou mezi městem Mšenem a Středočeským krajem, zastoupeným IDSK, p. o.. 
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Usnesení č. 25/7/2023
ZM schvaluje navýšení § 2292 Dopravní obslužnost o 200.000 Kč z rozpočtové rezervy města.
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno
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8.   Různé, informace, diskuse

Dohoda o spolupráci při zajištění podmínek plnění povinné školní docházky dětí s 
místem trvalého pobytu na území obce Lobeč, Vrátno, Nosálov. 

Usnesení č. 26/7/2023
ZM schvaluje Dohodu o spolupráci při zajištění podmínek plnění povinné školní docházky dětí 
s místem trvalého pobytu na území obce Lobeč, Vrátno, Nosálov.
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Změnu jednatele společnosti Kokořínský SOK s.r.o.
P. starosta – z důvodu změny ve vedení města navrhuje z pozice jednatele společnosti 
Kokořínský SOK odvolat pana Guttenberga ml. a na jeho místo jmenovat pana Jizbu. 
P. Guttenberg ml. - se změnou na pozici jednatele souhlasí, ale z vlastní zkušenosti ví, že je 
třeba rychle reagovat na elektronicky zasílané smlouvy, které je třeba podepisovat digitálním 
podpisem. Navrhuje na místo jednatele jmenovat starostu, který je po celý den dostupný.
P. starosta – nechce být jednatelem, protože jako jednatel by se nemohl účastnit valných 
hromad. 

Usnesení č. 27/7/2023  
Zastupitelstvo města Mšena navrhuje VH Kokořínský SOK s.r.o. v souladu s § 84, odst. 2, 
písm. g) zák. č. 128/2000 Sb., o obcích:
- odvolání pana Jiřího Guttenberga z pozice jednatele společnosti Kokořínský SOK s.r.o.
- jmenování pana Petra Jizby na pozici jednatele společnosti Kokořínský SOK s.r.o..
Hlasování:
pro 11, proti 1 (p. Mach), zdrželi se 2 (paní Živná, p. Jizba)
Schváleno

Daňové milostivé léto

Usnesení č. 28/7/2023  
ZM schvaluje, že ve smyslu nabytí účinnosti zákona č. 182/2023 Sb., o mimořádném 
odpuštění a zániku některých daňových dluhů, tzv. „Milostivé léto“, přijímá usnesení, 
kterým se uvedený zákon použije na místní poplatky, které spravuje město Mšeno.
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Darování stanu - šapitó obci Kanina
Darování movitého majetku obci Kanina – stan (šapitó) – město Mšeno vlastnilo dlouhou 
dobu stan, který byl využitý pouze jednou ročně na akci města Plovárna. Jeho stavění vždy 
vyžadovalo práci 4 lidí celý půl den a to stejné bylo i při bourání stanu. Stan šel použít pouze 
na travnaté ploše. Proto jsme se rozhodli stan vyřadit. V minulých letech si stan od nás 
půjčovala obec Kanina na akci Kaninafest. Vzhledem k tomu, že celý výtěžek z akce 
Kaninafest jde vždy na konto Domova seniorů Mšeno, rozhodli jsme se stan obci Kanina 
darovat.
Zakoupeny byly 2ks skládacích stanů 6m x 3m, které během 10ti minut postaví 2 lidé a které 
jdou umístit prakticky kdekoli.
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Usnesení č. 29/7/2023  
ZM daruje obci Kanina stan – šapitó za účelem pořádání kulturních a společenských akcí.
ZM schvaluje darovací smlouvu.
Hlasování:
pro 13, proti 0, zdržel se 1 (p. Guttenberg ml.)
Schváleno

Záměr prodeje vyvážečky

Usnesení č. 29/7/2023
ZM schvaluje záměr a zveřejnění záměru prodeje movité věci ve vlastnictví města, a to:
Pracovní stroj přípojný traktorový vyvážeč (tovární značka PALMS, typ 101)  
obálkovou metodou nejvyšší nabídce. Minimální nabídka činí 300.000 Kč.
Termín podávání nabídek je do 02.10.2023 do 14:00 hod.
v uzavřených obálkách, označených „VYVÁŽEČKA“ NEOTVÍRAT, 
nebo poštou na adresu úřadu, rozhodující je datum doručení.
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Finanční výbor – zápis ze dne 23.08.2023
ZM bere na vědomí zápis finančního výboru. FV projednal plnění rozpočtu města Mšena 
za první pololetí roku 2023 a konstatuje, že v plnění rozpočtu k 30.06.2023 nejsou žádné 
neočekávané příjmy ani výdaje.

9.   Závěr
P. Mach – podnět pro kontrolní výbor, překročení pravomoci rady města, zbavení se 
ukrajinských rodin, platí usnesení zastupitelstva z roku 2022.
Paní Prieložná – dotklo se jí slovo „zbavit“ se ukrajinských rodin. Rada města velice slušnou 
formou vyzvala ukrajinské rodiny, aby si začaly hledat jiné prostory pro ubytování, protože 
stávající prostory jsou pro bydlení nedůstojné, dočasné a pro rodinu s dětmi nevhodné.  
Město nabídlo uprchlickým rodinám pomoc při hledání jiného vhodného ubytování.
Paní Holušková – i jich se dotklo slovo „zbavit“ se ukrajinských rodin. Objekt v Sedlci využívali 
jako komunitní centrum pro obec a bez jakýchkoliv potíží ho poskytli pro přechodné ubytování 
uprchlíků. Nyní by však chtěli opět komunitní centrum užívat.
P. starosta – komunitní centrum bude uvolněno do konce roku. Ukrajinští občané neskončí 
na ulici.

Pan starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání v 19:13 hodin.

Ověřovatelé:

Jan Krúpa, v. r. ….....................................................

Ing. Martin Mach, v. r. ….....................................................

Starosta města
Jiří Guttenberg, v. r. ….......................................................
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